

ICT / Computing Teacher

Contract type: Temp, Part-time

Start date: September 2026

Teaching level: Primary/Secondary

Hours: 17h in front of students

About CFBL

Located in the heart of London in a listed Victorian building, the Collège Français Bilingue de Londres (CFBL) welcomes around 700 pupils from Nursery to Year 10 in a warm, multicultural and nurturing environment.

Rated *Outstanding* by Ofsted, CFBL delivers a bilingual education based on an enhanced version of the French National Curriculum. The school promotes academic excellence, cultural openness and personal development, preparing students for a wide range of academic pathways, including the French Baccalauréat, IB and A-Levels.

Our diverse and international teaching staff value innovation, creativity and collaboration. If you are passionate about education, enthusiastic and open-minded, we would be delighted to hear from you.

The Role

CFBL is seeking an enthusiastic and committed **ICT / Computing Teacher** to join its team for september 2026 The successful candidate will deliver engaging and high-quality ICT and computing lessons, fostering pupils' digital literacy, problem-solving skills and creativity.

Key Responsibilities

- Plan and deliver engaging ICT / Computing lessons in line with school curricula and age-related expectations
- Teach key areas such as digital literacy, coding, computational thinking and safe use of technology
- Use a variety of teaching strategies to meet the needs of all learners
- Assess, monitor and report on pupil progress
- Promote e-safety and responsible digital citizenship
- Contribute to curriculum development and enrichment activities

- Work collaboratively with colleagues in a bilingual and international environment
- Uphold CFBL's safeguarding, behaviour and pastoral policies

Person Specification

Qualifications & Experience

- Degree in Computing, ICT, Computer Science or a related subject
- Recognised teaching qualification (or relevant teaching experience)
- Experience teaching ICT / Computing in a school setting
- Knowledge of the French & UK curriculum is desirable

Skills & Attributes

- Excellent command of **English (essential)**
- **French language skills are a strong advantage**
- Passion for technology and education
- Strong classroom management skills
- Ability to inspire and motivate pupils
- Flexible, collaborative and proactive approach
- Commitment to safeguarding and student wellbeing

Safeguarding & Child Protection

CFBL is fully committed to safeguarding and promoting the welfare of children and young people. All staff share this commitment.

The successful applicant will be subject to:

- An Enhanced DBS check
- A declaration of non-disqualification

- Verification of two recent professional references

CFBL is an equal opportunities employer and is committed to fostering a diverse and inclusive working environment.

Right to Work in the UK

Applicants **must already have the right to work in the UK.**

How to Apply

Please send your [completed application](#) to:  recruitment@cfbl.org.uk

Enseignant(e) en ICT / Informatique

Type de contrat : temporaire, temps partiel

Date de début : septembre 2026

Niveau d'enseignement : Primaire/Secondaire

Volume horaire : 17 heure devant élèves

À propos du CFBL

Situé au cœur de Londres, dans un bâtiment victorien classé, le Collège Français Bilingue de Londres (CFBL) accueille environ 700 élèves de la Maternelle (Nursery) à la Year 10 dans un environnement chaleureux, multiculturel et bienveillant.

Classé *Outstanding* par l'Ofsted, le CFBL propose un enseignement bilingue fondé sur une version enrichie du programme de l'Éducation nationale française. L'établissement promeut l'excellence académique, l'ouverture culturelle et le développement personnel, préparant les élèves à un large éventail de parcours académiques, notamment le Baccalauréat français, l'IB et les A-Levels.

Notre équipe pédagogique, diverse et internationale, valorise l'innovation, la créativité et la collaboration. Si vous êtes passionné(e) par l'éducation, enthousiaste et ouvert(e) d'esprit, nous serions ravis d'étudier votre candidature.

Le poste

Le CFBL recherche un(e) enseignant(e) d'ICT / Informatique enthousiaste et engagé(e) pour rejoindre son équipe avec une prise en septembre 2026. La personne retenue assurera des

cours d'ICT et d'informatique dynamiques et de haute qualité, en développant la culture numérique, les compétences en résolution de problèmes et la créativité des élèves.

Responsabilités principales

- Planifier et dispenser des cours d'ICT / Informatique attractifs, en conformité avec les programmes scolaires et les attentes liées à l'âge
- Enseigner des domaines clés tels que la culture numérique, le codage, la pensée informatique et l'utilisation sécurisée des technologies
- Utiliser une variété de stratégies pédagogiques pour répondre aux besoins de tous les élèves
- Évaluer, suivre et rendre compte des progrès des élèves
- Promouvoir la e-sécurité et une citoyenneté numérique responsable
- Contribuer au développement du programme et aux activités d'enrichissement
- Travailler en collaboration avec les collègues dans un environnement bilingue et international
- Appliquer les politiques du CFBL en matière de protection de l'enfance, de comportement et de suivi pastoral

Profil recherché

Qualifications & Expérience

- Diplôme en Informatique, ICT, Sciences informatiques ou discipline connexe
- Qualification reconnue en enseignement (ou expérience pertinente dans l'enseignement)
- Expérience dans l'enseignement de l'ICT / Informatique en milieu scolaire
- Connaissance des programmes français et britannique appréciée

Compétences & Qualités

- Excellente maîtrise de l'anglais (indispensable)
- La maîtrise du français constitue un atout majeur
- Passion pour la technologie et l'éducation
- Solides compétences en gestion de classe
- Capacité à inspirer et motiver les élèves
- Approche flexible, collaborative et proactive
- Engagement envers la protection et le bien-être des élèves

Protection de l'enfance

Le CFBL est pleinement engagé dans la protection et la promotion du bien-être des enfants et des jeunes. L'ensemble du personnel partage cet engagement.

La candidature retenue sera soumise à :

- Une vérification DBS renforcée (Enhanced DBS check)
- Une déclaration de non-disqualification
- La vérification de deux références professionnelles récentes

Le CFBL est un employeur garantissant l'égalité des chances et s'engage à promouvoir un environnement de travail diversifié et inclusif.

Droit de travailler au Royaume-Uni

Les candidats doivent déjà disposer du droit de travailler au Royaume-Uni.

Comment postuler

Veuillez envoyer [votre candidature complète](#) à :  recruitment@cfbl.org.uk